
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska landseerklubben den 19/2 2005 
 
Närvarande: Mats Frånberg, Kristina Johansson, Ingrid Budmark, Agne Grundström, 
Linda Söderström, Royne Rutström och Yvonne Björk. 
 
12. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
13. Dagordningen lästes igenom och godkändes. 
 
14. Ekonomisk rapport hänskjuts till nästa styrelsemöte på grund av kassörsbyte. 
 
15. Post:  A) Minnesanteckningar från avelsrådskonferens på SLU i Uppsala den 5/9 

2004. 
 B) Önskemål från SKK om inskickande av årsmöteshandlingar. 
 C) Försäkringsvillkor från SKKs ekonomichef (via e-post). 
 D) Lista från SKK på uppfödare med ”icke hänvisning”. 
 E) Nya ersättningar och traktamenten från SKK. 
 F) Protokoll från SKK CS möte den 18/11 2004. 
 G) information från SKK avseende inbjudan av utländska domare. 
 H) SKK månadsbrev från januari och februari. 
 I) Tillägg i text för ”Principer för anslutning av rasklubb till SKK. 
 J) Pressmeddelanden från SKK.  
 K) Brev från Lettland med erbjudande om att hjälpa till vid resor, 

utställningar, arrangemang och även resor till Ryssland. 
 
16. Beslutsfrågor. 
 1) Utbildningsbehov inom styrelsen: Ingrid – kassörsutbildning, Royne – 

avelsrådsutbildning steg 1, Kristina – kurs för utställningsansvariga. 
Styrelsen diskuterade också att eventuellt utbilda någon medlem till 
ringsekreterare. 

 2) Namnskydd av SvLK. Efter diskussion om behov beslutades att Royne 
undersöker saken hos SKK samt kostnad och andra villkor.  

 3) Presentation av SvLK till övriga landseerklubbar i Europa. Styrelsen 
ger marknadskommittén i uppdrag att skriva en presentation av klubben 
som sedan godkänns av styrelsen innan det skickas ut. Syftet med detta är 
bland annat att väcka intresse inför världsutställningen 2008. 

 4) Strategi för vattenarbete. Det är styrelsens vilja att profilera landseer 
som vattenhund. Kristina och Linda uppdrogs att arbeta med frågan under 
året. 

 5) Ansökan om att klättra ett steg i anslutningsstegen till SKK. Beslutade 
styrelsen att uppdra åt Mats att ansöka om detta och att om svaret blir 
negativt, be SKK precisera vad SvLK behöver förbättra. 

 6) Riktlinjer för träffar. Träffkommittén tar fram sådana som presenteras 
för styrelsen vid nästa möte. 

 7) Rasmonter vid HUND 2005. Alla i styrelsen har fritt fram för förslag 
och vid nästa möte enas vi om en idé. Temat blir vatten. 



 8) Riktlinjer för kommittéer. RAS – Royne är ansvarig. Avelsrådet – 
Royne är ansvarig och kontaktar Märta Ericsson i SKK/AK. I övrigt gör 
kommittéerna sina egna riktlinjer och har den klara senast vid 
Mullsjöträffen. 

 9) Riktlinjer för styrelsens arbetssätt. Även suppleanterna får all 
information. E-postlistan används huvudsakligen till information och 
brådskande ärenden. Styrelsemöten håller vi i huvudsak när vi träffas 
fysiskt. Alla beslut måste fattas vid ordinarie styrelsemöte och 
protokollföras. 

 
17. Rapporter. 
 1) Valphänvisningskort. Sten Åkesson lovade att skicka ett från New 

foundlandshundklubben till Mats som hjälp för utformning. 
 2) Landseerbladet. Nummer 1 2005 är på gång, men det är fortfarande tunt 

med material. Mats undersöker möjligheten att byta tryckeri på grund at 
det geografiska läget. 

 3) Hemsidan. Det finns intresse av att lägga in en rubrik med ”tänk på 
innan du köper hund”. Avelsrådet tar fram text till detta. Mats lägger upp 
nya e-postadresser till styrelse och andra funktionärer ---@svlk.se 
beroende på funktion. 

 
18. Övriga frågor. Kristina skickar ut försäkringsvillkoren till resten av styrelsen via  
e-post. 
 
19. Nästa möte blir i samband med Sundsvallsträffen i början av sommaren. Datum 
bestäms inom kort. 
 
20. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande   Justeras 
 
 
 
Kristina Johansson   Mats Frånberg   Linda Söderström 
 
 


